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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
 

mely készült a Környezetvédelmi és Mezőgazdasági  Bizottság  
2009. október 26-i üléséről 

 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 

 
továbbá: Jeney Tibor – irodavezető 
              Károlyi Zoltán – ügyintéző 
              Simainé Lakatos Anikó – jegyzőkönyvvezető    
 
            
  
  

Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés Püspökladány Város Szerkezeti és Szabályozási Tervének 
módosításának környezeti vizsgálat készítéséről 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 
 

2.) A Püspökladány, 7300. hrsz-ú területre vonatkozó megállapodás 
felmondására vonatkozó előterjesztés 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 
 

3.) Előterjesztés Hajdú Imre által bérelt földterületek művelési ágának 
megváltoztatására 
Előadó: Arnóth Sándor – polgármester 

 
4.) Előterjesztés az állatok tartásáról szóló rendelet módosításáról 

Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 
 

5.) Különfélék: Bizottsági javaslattétel az „Év Mecénása” díj  
                         adományozásáról (zárt ülés) 

 
 
 

Makai Lajos, a bizottság elnöke köszönti az ülésen résztvevőket. Megállapítja, 
hogy a Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság részéről az ülésen jelen 
van 6 fő bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
A meghívóban szereplő napirendek tárgyalását javasolja, melyet a bizottság 
egyhangúlag elfogadott.  
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1.) Előterjesztés Püspökladány Város Szerkezeti és Szabályozási 
Tervének módosításának környezeti vizsgálat készítéséről 
 
Jeney Tibor: A Rendezési Terv készítése régóta folyamatban van, mert mindig 
jönnek újabb és újabb igények a módosítására. Jelenleg a Pusztasped Kft. 
nyújtott be kérelmet a libatelep területén övezeti besorolás módosítására. 
A Rendezési Terv készítői, a Kőszeghy Építészet Bt. ilyen esetben megkeresik 
a hatóságokat a Rendezési Terv módosítására. A hatóságok véleményükben 
leírják, hogy szükséges-e a módosításhoz környezeti vizsgálatot készíteni. 
Jelen esetben 4 hatóság véleménye szerint szükséges környezeti vizsgálatot 
készíteni, de az önkormányzat jogilag kimondhatja, hogy nem kíván 
vizsgálatot készíteni, ezzel elkerülheti, hogy az önkormányzat anyagilag 
megterhelődjön. 
A főépítészünk elmondta, hogy senki nem indokolta meg, hogy miért kell 
környezeti vizsgálatot készíteni és ők sem tartják indokoltnak. 
Valószínű, hogy lesz egy egyeztetés, melyen elegendő a Polgármesteri Hivatal 
által megjelölt személy megjelenése. 
 
Bihari Imre: Véleményem szerint sem szükséges a környezeti vizsgálat, 
felesleges procedúrát és pénz kiadást kerülhetünk el.  
 
Jeney Tibor: Annyi kiegészítésem még lenne, hogy a Városfejlesztési 
Bizottság ülésén az előterjesztés határozati javaslatában a második mondatot 
elhagytuk, mert nem szükséges megjelölni, hogy ki képviselje az 
önkormányzatot.  
 
Makai Lajos: Javasolnám módosító indítványként, hogy a határozati javaslat 
második mondatát hagyjuk el, nem szükséges nevesíteni azt a személyt, aki 
képviseli az önkormányzatot. 
 
Bíró László: Az ipari park kialakításáról van-e további elképzelés? 
 
Jeney Tibor:  Folyamatban van az ipari park kialakítása, belterületbe 
vonódik a terület, így alkalmasabbá válhat, hogy mezőgazdasági parkká 
váljon, így könnyebb lesz a továbbiakban megvalósítani az ipari parkot.  
 
 
A bizottság 6 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot azzal a 
módosítással, hogy a határozati javaslat második bekezdését hagyják el.  
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19/2009. (X.26.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Környezetvédelmi és Mezőgazdasági 
Bizottsága javasolja, hogy nem szükséges Püspökladány Város Szerkezeti és 
Szabályozási Tervének részbeni módosításáról környezeti vizsgálatot 
készíteni, valamint javasolja, hogy a határozati javaslat 2. bekezdése 
kerüljön elhagyásra. 
 
Határidő: 2009. október 29. 
 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 
 
 
 
2.) Püspökladány, 7300. hrsz-ú területre vonatkozó megállapodás 
felmondására vonatkozó előterjesztés 
 
Károlyi Zoltán: A Püspökladány, 7300. hrsz-ú terület egy olyan terület, 
melyen egy út is található. Korábban Szabó Sámuellel történt egy 
megállapodás, mely szerint – az út kivételével – ingyenesen használhatja a 
területet. Szabó Sámuel ellen 5 személy birtokvédelmi eljárást indított, mert 
bejár az ők területére és fákat akar kivágni. A birtokvédelmi eljárás végén 
született egy végzés, melynek eredményeként Szabó Sámuel nem léphet más 
személyek területére. Nem oldódott meg a probléma, mert Szabó Sámuel  
továbbra is bejár ezekre a területekre. Ennek következményeként                
50.000 Ft bírságot szabtak ki részére, amit ő megfellebbezett, mert szerinte 
az út nem a térkép szerinti helyen van, eltolódott, így ő nem szeget szabályt.  
A Földhivatalt felkértük, hogy tűzze ki a telekhatárokat, az út valóban 
eltolódott. A további egyeztetésekkel nem jutottak megoldásra, hiszen Szabó 
Sámuel az utat nem kapta meg használatra, nem volt joga ott bármit tennie, 
ezért történt meg a felmondás. 
 
Makai Lajos: Szeptemberben voltam kinn a földterületeken a mezőőrökkel, 
valóban voltak elszántási problémák.  
 
Bihari Imre: A határban is vannak elszántási problémák. Felhívást kellene 
közzé tenni, hogy az utakat ne szántsák el a földtulajdonosok.  
 
A bizottság 6 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
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20/2009. (X.26.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Környezetvédelmi és Mezőgazdasági 
Bizottsága javasolja, hogy a Püspökladány, 7300. hrsz-ú területre vonatkozó 
megállapodást az önkormányzat azonnali hatállyal fölmondja.  
 
Határidő: 2009. október 29. 
 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 
 
 
 
3.) Előterjesztés Hajdú Imre által bérelt földterületek művelési ágának 
megváltoztatására 
 
 
Károlyi Zoltán: Hajdú Imrével bérleti szerződés jött létre 5 kisebb terület 
használatára, évi 10.000 Ft bérleti díjjal. A művelési ág megváltozatását 
területalapú támogatás igényléséhez kérelmezi, szántó művelési ágra 
szeretné változtatni a területeket.  
 
A bizottság 6 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
21/2009. (X.26.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Környezetvédelmi és Mezőgazdasági 
Bizottsága a Püspökladány 7526; 7527; 7531; 7538; 7539. hrsz-ú ingatlanok 
vonatkozásában a szántó művelési ágba történő átminősítéséhez a bizottság 
hozzájárul azzal a kikötéssel, hogy annak költségeit Hajdú Imre köteles 
fizetni. 
 
Határidő: 2009. október 29. 
 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 
 
 
4.) Előterjesztés az állatok tartásáról szóló rendelet módosítására 
 
Károlyi Zoltán: 1998-ban készült el Püspökladány Város Önkormányzatának 
az állatok tartásáról szóló rendelete. Jelenleg a rendelet terjedelme csökkent, 
mert magasabb szintű rendelkezések miatt hatályon kívül kell helyezni a mi 
szabályozásunkat. 
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A Rendelet 21. §-ának (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
„21. § (1)  Az eb- és macskatenyészet létesítéséhez 
 

A) a polgármester, 
B) a Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság  

engedélye szükséges.”  
 
Dombi Imréné: Melyik jogszabály írja azt elő, hogy a Jegyző helyett a 
Polgármester, vagy a Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság lehet az 
engedélyező? 
 
Károlyi Zoltán: Erre most nem tudok választ adni, de a Képviselő-testületi 
ülésre tájékoztatni fogom. Az önkormányzat rendelete eddig jogszabály sértő 
volt, ezért kell megváltoztatni. 
 
Dombi Imréné: Kormányrendelet fogja szabályozni a felmerülő gondokat? 
Mikor? Nem kellene azt megvárni, hogy legyen magasabb szintű rendelet? 
 
Károlyi Zoltán: Nem tudhatjuk, hogy mikor lesz új rendelet.  
 
Dombi Imréné: Nagyon sok probléma van a trágyakezeléssel. Az emberek 
nem tudnak szellőztetni, nem megfelelő a trágyatárolás.  
 
Bihari Imre: Nem lehetetleníthetjük el az embereket, de környezetvédelmi 
szempontból zárt tárolót kell kialakítaniuk.  
 
Dombi Imréné: Rendbe kell tenni az állattartási rendeletünket. Kinek a 
hibája volt, hogy jogszabálysértő a rendeletünk? 
 
Károlyi Zoltán: A rendelet készítésekor lehet a Képviselő-testület 
ragaszkodott bizonyos dolgokhoz.  
 
A bizottság 6 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot, a rendelet 
tervezetben a b.) változatot 6 igen szavazattal támogatja a bizottság.  
 
22/2009. (X.26.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Környezetvédelmi és Mezőgazdasági 
Bizottsága az állatok tartásáról szóló rendelet módosítására készített 
tervezetet támogatásra javasolja a b.) változattal.  
 
Határidő: 2009. október 29. 
 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 
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Dombi Imréné: A múlt héten nem kaptam bizottsági anyagot, sem meghívót 
a bizottsági ülésre. Ha számítanak a munkámra nagyon szeretném, hogy 
még egyszer ez ne forduljon elő, mert ha igen, kilépek a bizottságból.  
 
Rásó János: 3-4 nappal, a bizottsági ülés előtt érkezzen meg az anyag a 
bizottsági tagokhoz. 
 
Makai Lajos: Jogos felvetés, elvárható, hogy a mi bizottságunk is megkapja 
időben az anyagot. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

__________________________________  _________________________________ 
      Simainé Lakatos Anikó                                     Makai Lajos 
        jegyzőkönyvvezető                                       bizottság elnöke 


